
Referat kollegierådsmåde 
11-05-2020 kl 19:00 

1. Fremmødte 

- Amanda 2011 

- Martin 2011 

- David 1033 

- Joachim 1036 

- Christina 3128 

- Sebastian 3230 

- Anders 3226 

 

2. Gæster 

Barbestyrelsen:  

- Thomas 1131 
- Signe 1232 

 

3. Afstemning om lukkede punkter 

- LUKKET 

 

4. Godkendelse af referat 

- Referatet er godkendt.  

 

5. Post 

- se punkt 6.  

 

6. Nyt siden sidst 

- Børnehaven låner P.T. HUSET på portnernes initiativ. 



- Der er indført sortering af madaffald på køkkenerne som i hele Odense Kommune. 
Skraldespandene skal benyttes så vidt muligt og lægges i skraldespanden i kælderen.  

 

7. Konto Update 

- 357.000 Der udbetales køkkenpenge på søndag d. 17/11.  

 

8. Regler/retningslinier for Facebook gruppen 

- Udsættes til arbejdsmødet.  

 

9. Ny maling og indretning af Huset (i samarbejde med barbestyrelse). 

- Barbestyrelsen foreslår at male indendørs på HUSET, og udskiftning af borde, stole og sofaer i 
barlokalet. Forslag om flytbare skillevægge for at dele op og lave mindre rum/grupperum lignende 
for at udvide HUSETS anvendelighed. Der er for nuværende ikke konkrete planer om hvad 
ændringen skal være.  

- Skal lægges ud til endelig beslutning ved generalforsamlingen hvis der skal laves større 
ændringer.  

- Baren har en 10-15.000 i overskud der kan gå i projektet. Muligvis bidrag fra Portnerne.  

- Oasen bruger P.T. stole op til visse arrangementer.  

- Både RÅDET og HUSET lægger et opslag op på siderne og indsamler idéer til generalforsamlingen.  
Idéen er at der skal indsamles forslag og idéer og tage det op på generalforsamlingen endeligt.  

- Forslag om at male noget nyt i stedet for det eksisterende vægmaleri.  

- Rådet og Barbestyrelsen er fælles om at indsamle idéer og ønsker til ombygning af HUSET og 
indkøb af møbler.  

 

10. Kompensations fest for fødselsdagen 

- Idéen er at holde noget fest i stedet for fødselsdagen. Det kræver at forsamlingsforbuddet og 
andre COVID-19 restriktioner er ophævet. Planen var at lade festudvalget holde fest, evt. Med 
Band eller DJ og Sprut bar om aftenen, og lade Viktor tage Bæstet med ned på volley banen i løbet 
af eftermiddagen.  

- Vi ser an når restriktionerne hæves så småt igen, og kan se hvad der giver mening ift. De 
gældende vilkår.  



- tages op igen når der kommer information om hævelse af restriktioner.  

 

11.Planlægning af næste møde 

Næste møde er 25/5 klokken 19.  

- booking af lokaler: Martin har booket lokaler.  

 

12. Punkter til næste gang 

- Forsikringer Sebastian! Doodle til dato arbejdsmøde.  

- Corona restriktioner og kompensationsfest?  

 

- Punkter til kommende arbejdsmøde: 

- RÅDETS INTERNE REGLER FOR KLAGER.  

- DREJEBØGER M.M. for rådsarbejdet.  

 Hvad skal referenten notere især, hvad er vigtigt.  

- Vi skal have fundet ud af hvor længe vi gemmer personoplysninger, hvad der er Kristiansdals 
politik, om de gemmer oplysninger på dem der er blevet opsagt. Herefter skal vi finde ud af hvilke 
procedurer vi skal etablere til det.  

-Regler/retningslinier for Facebook gruppen. Hvem skal lukkes ind og hvad skal folk få lov til.  

 

13. Evt. 

- 


